
 
Minnesanteckningar 

 
från Örbyskolans FöräldraFörening’s styrelsemöte 24 november 
2003. 
 
Närvarande: Anette, Kaj, Anita, Susanna, Petra och Ulla 
 

Kassarapport: 
Ingen uppgift. 
 

Föregående protokoll: 
Gicks igenom och godkändes. 
 

FVR: 
Uppskjutet till den 9/12, Susanna och Anita går. 
 

Elevråd:  
Protokoll från möte den 4/11 gicks igenom. 
 
På föregående möte beslutades att ta reda på prisuppgift för fotbollar, 
basketbollar och  hoppstyltor. 
Följande priser gäller hos Team Sportia i Hagstätra;  
fotboll 149:- - 199:- / styck  
baskettboll 99:- / styck 
Hoppstyltor återstår att ta reda på priset för, Ulla gör det till nästa möte. 
  
Stadsdelsnämden:  
Inga nya rapporter. 
 
 

Övriga Frågor:  
1. FISS har gått ut med ett informationsblad till alla föräldrar i Stockholm 

om deras verksamhet. Förtydligande skall göras i höstterminsbrevet att 
alla elever automatiskt är anslutna eftersom ÖFF är medlemmar i FISS, 
dvs. var och en behöver ej betala in medlemsavgift. 



2. Genomgång av Anitas utkast till Höstterminsbrevet. 
3. Höstmarknaden i Sjöängsskolan den 16/11 var välbesökt och överskottet 

blev 2360:- för ÖFF. Tyvärr inträffade stöld av playstationdiskett, 
gamboyspel och gamboydisketter. Inför kommande höstmarknad skall ett 
avstämningsmöte hållas tillsammans med Sjöängsskolans 
föräldrarförening för att ytterligare förbättra arbetssättet innan, under och 
efter höstmarknaden. 

4. Anette skall fråga skolsyster om hon behöver en febertermometer vilket 
tydligen saknas. 

5. Diskussion om skolans hemsida, till nästa förvaltningsmöte skall frågan 
ställas om skolan innehar nödvändig programvara för att göra hemsidor. 
Vi vill också veta vem som har ansvaret för Örby skolans hemsida. 
Önskemål finns att den skall vara mer aktuell, informativ och enhetlig. 

6.  Diskussion om hur klimatet är ute på skolgården på rasterna, till nästa 
förvaltningsmöte skall frågans ställas hur rastvaktssystemet fungerar och 
om ’Örby änglar’ (barn i äldre klasser fungerar som rastvakter) finns och 
hur det fungerar. 

. 
 

Nästa möte 7/1 kl 19.00. 
 
Vid Pennan 
Ulla Johansson 
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